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PROTOKÓŁ Nr XXXV/21 

z obrad sesji Rady Miejskiej w Chodczu 

odbytej w dniu 30 grudnia 2021 roku 

 

           W obradach sesji uczestniczyło 13 radnych oraz: 

Burmistrz Chodcza – Jarosław Grabczyński 

Radca Prawny – Dorota Grabczyńska 

Skarbnik Miasta i Gminy – Monika Matuszewska 

a także pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Chodecz 

Proponowany  porządek  obrad 

 

1. Otwarcie. 

-     stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przyjęcie porządku obrad, 

- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji, 

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

-    przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza, 

-    dyskusja, 

3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady Miejskiej w okresie   

      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji. 

       -    dyskusja, 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Chodecz na rok 2021. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - p. Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXV/238/21, 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Chodecz na lata 2021-2033. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - p. Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXV/239/21, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2022. 

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – p. Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXV/240/21, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  i Gminy 

Chodecz na lata 2022-2033. 

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – p. Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXV/241/21, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia Gminnego Programu Profilaktyki                                            

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 



str. 2 
 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Jóźwiak Katarzyna, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXV/242/21, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego na rzecz 

członków gminnych Ochotniczych Straży Pożarnych. 

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – p. Grabczyńska Dorota, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXV/243/21, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2021 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.  

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - p. Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXV/244/21, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ułatwieniach w prowadzeniu handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników. 

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – p. Grabczyńska Dorota, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXV/245/21, 

12. Interpelacje i zapytania  radnych. 

13. Sprawy bieżące  i  wolne wnioski. 

14. Zakończenie  obrad  sesji. 

 

Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

    W sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2 o godz.14:00 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chodczu – Pani Anna Twardowska dokonała otwarcia obrad 

XXXV sesji Rady Miejskiej w Chodczu. Powitała radnych oraz pozostałe osoby obecne na sali.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy 13 radnych na stan 

ustawowy 15 radnych, wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do 

podejmowania uchwał. Przewodnicząca Rady Miejskiej przeszła do następnego punktu 

porządku obrad i przedstawiła proponowany porządek obrad. Poddała porządek obrad sesji pod 

głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymało 0, 

porządek został przyjęty.  

         Przewodnicząca stwierdziła, iż Rada Miejska będzie obradowała według przyjętego 

porządku obrad. Następnie przekazała, iż protokół z obrad XXXIV sesji został sporządzony, 

był wyłożony do wglądu, każdy zainteresowany miał możliwość zapoznania się z protokołem                  

w biurze rady. Protokół został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem protokołu Nr 

XXXIV/21 głosowało 13 radnych, przeciwnych 0, wstrzymujących 0. Przewodnicząca Rady 

stwierdziła, iż protokół z poprzedniej sesji został przyjęty 13 głosami za. 
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Ad.2 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

 

                   Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Burmistrza 

Chodcza o przedłożenie sprawozdania z działalności międzysesyjnej. Burmistrz udzielił 

informacji, iż w okresie międzysesyjnym miało miejsce szereg zdarzeń istotnych dla 

funkcjonowania  Urzędu Miasta i Gminy Chodecz,  między innymi:  

- został ogłoszony drugi nabór w ramach Polskiego Ładu, będziemy jako Gmina składać 

wnioski, nie trzy jak było w poprzednim naborze tylko cztery, bo jeszcze możemy składać 

wniosek w ramach programu dla gmin popegeerowskich, przygotowujemy się do złożenia tych 

wniosków 

- były sprawdzane przygotowywane projekty dróg, które zostały złożone w ramach Polskiego 

Ładu naboru pierwszego, dzisiaj został przetarg na te drogi ogłoszony, a poza tym to sprawy 

bieżące i końcówka roku to tzw. rozliczanie inwestycji, sprawozdania, czyszczenia kończące 

rok. Na tym Burmistrz zakończył. Dyskusji nie było.  

   

Ad.3 Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie   

      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji. 

 

                Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczących Komisji stałych                         

o przedłożenie sprawozdań ze swych posiedzeń w okresie międzysesyjnym.               

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Łuczak Tomasz przedstawił, iż Komisja                      

w okresie międzysesyjnym spotykała się raz, było to posiedzenie wspólne z Komisją Oświaty 

gdzie tematem przewodnim było wydatkowanie środków w Szkole Podstawowej. Więcej 

szczegółów przedstawi przewodniczący Komisji Oświaty. 

2) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – radny Makowiecki Grzegorz przedstawił, iż 

Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie. Na tym posiedzeniu Komisja 

omawiała zmiany jakie wystąpiły w toku realizacji budżetu Miasta i Gminy Chodecz, które 

szczegółowo omówi Pani Skarbnik oraz Komisją zajęła się pismem od Rady Ministrów                         

o ułatwienie handlu w piątki i w soboty dla rolników i ich domowników, było wyznaczenie 

także punktu do sprzedaży, zostało nim targowisko miejskie. 

3) Przewodniczący Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej – radny Wiesław Feliniak  

przekazał iż w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała.  

4) Przewodniczący Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska – radna Ewa Kwiatkowska 

przekazała iż w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała. 

5) Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu –  radny Stempczyński Jerzy 

przekazał iż w ostatnim okresie międzysesyjnym Komisja obradowała raz, wspólnie z Komisją 

Rewizyjną 20 grudnia br. z dyrekcją Szkoły Podstawowej w Chodczu, była obecna pani 

wicedyrektor Elżbieta Wojtczak i pan dyrektor Andrzej Nowacki, byli obecni także radni 

niebędący członkami Komisji. Radni mieli możliwość zadania wielu pytań dyrekcji szkoły, 

zajęliśmy się stanem zatrudnienia, liczebnością oddziałów, kwestią opieki i pomocy 

pedagogicznej w świetlicy szkolnej, kwestią dowozów i wieloma innymi sprawami z tym 

związanymi. Ponieważ tematyka obu Komisji była dość poważna uzgodniliśmy z dyrekcją, że 

dodatkowo skierujemy pytania na piśmie do pana dyrektora, na które udzieli odpowiedzi                

o czym poinformujemy na kolejnej sesji rady już na pewno w nowym roku. Ponadto 
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przewodniczący obu Komisji wystąpili do przewodniczącej rady o wyrażenie zgody na 

przeprowadzenie kontroli w szkole podstawowej związanej z poruszaną tematyką celem 

wyjaśnienia pewnych nieścisłości, skonkretyzowania pewnych spraw. Ponadto pozytywnie 

oceniliśmy dobre wyniki jeśli chodzi o egzaminy w bieżącym roku szkolnym w szkole 

podstawowej w Chodczu w zakresie niektórych przedmiotów, a także osiągnięcia kulturalno 

sportowe uczniów ale chcielibyśmy żeby to była tendencja stała a nie takie wydarzenie 

jednorazowe. O wynikach kontroli i szczegółowo jeszcze o wnioskach z wizyty w szkole                       

i spotkaniu z dyrektorem poinformujemy na kolejnym posiedzeniu sesji rady.    

6) Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radny Łuczak Roman przekazał, iż                

w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała. 

Dyskusji nie było. 

 

Ad.4 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta                      

i Gminy Chodecz na rok 2021. 

 

              Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2021 poprosiła Panią 

Skarbnik. Pani Monika Matuszewska poinformowała, iż w toku realizacji budżetu na 2021 roku  

dokonuje się drobnych zmian, zmiany polegają na tym, że zwiększa się dotację o kwotę 14,97 

zł. dla utraconych dochodów dla PKS-u, zmniejsza się także dotację dla lokalnego transportu 

krajowego o kwotę 38.000,00 zł.; zmniejsza się dotację dla infostrady o kwotę 2.000,00 zł.; 

zmniejsza się też dotację o kwotę 900,00 zł. laboratoria przyszłości; zwiększa się wpływy                      

z opłaty za korzystanie z wyżywienia w przedszkolu o 16.600,00 zł.; zwiększa się także wpływy 

za korzystanie z wyżywienia w szkole o kwotę 30.500,00 zł.; wszystkie te zmiany po 

dochodach tak samo wprowadza się po wydatkach, pozostałe zmiany są spowodowane  

sprawozdaniem złożonym do RIO za miesiąc listopad i zmiany w wydatkach są też 

spowodowane bieżącym utrzymaniem jednostek organizacyjnych. Na tym zakończono. Radni 

pytań nie mieli. O opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Pan Grzegorz 

Makowiecki przedłożył informację, iż opinia jest pozytywna. Przewodnicząca odczytała 

projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, 

przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXXV/238/21 została podjęta i stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Ad.5 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2021-2033. 

 

              Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie WPF Miasta i Gminy Chodecz na lata 2021-2033 poprosiła Panią Skarbnik. 

Pani Monika Matuszewska poinformowała, iż zmiany polegają na dostosowaniu WPF na lata 

2021-2033 do uchwały budżetowej na rok 2021. Na tym zakończono. Radni pytań nie mieli.                

O opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Pan Grzegorz Makowiecki 

przedłożył informację, iż opinia jest pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały 

następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXXV/239/21 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
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Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 

2022. 

              Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2022 poprosiła Panią Skarbnik. Pani 

Monika Matuszewska poinformowała, iż 3 grudnia 2021r. otrzymaliśmy z RIO z Bydgoszczy 

uchwałę nr 5/P/2021 w sprawie opinii projektu uchwały budżetu Miasta i Gminy Chodecz na 

rok 2022. Opinia ta jest pozytywna, projekt został pozytywnie zaopiniowany. W związku z tym 

proponuje się żeby na następny rok dochody budżetu ustalić na kwotę 39.850.544,75 zł. z tego 

dochody bieżące będą w kwocie 26.419.289,75 zł., dochody majątkowe w kwocie 

13.431.255,00 zł. Wydatki budżetu ustala się w wysokości 37.709.749,95 zł. z czego wydatki 

bieżące w wysokości 23.629.749,95 zł. wydatki majątkowe w wysokości 14.080.000,00 zł. 

Ustala się także nadwyżkę budżetu w wysokości 2.140.794,80 zł. która zostanie przeznaczona 

na spłatę zaciągniętych w poprzednich latach kredytów w kwocie 484.410,00 zł.; pożyczek                

w kwocie 128.384.80 zł.; wykupu papierów wartościowych (obligacji) w kwocie 1.528.000,00 

zł.  W budżecie także tworzy się rezerwy: ogólną w wysokości 126.800,00 zł. i celową                         

w wysokości 73.200,00 zł. W budżecie Miasta i Gminy ustala się także dotacje dla jednostek 

sektora finansów publicznych tj. dla biblioteki  w wysokości 180.000,00 zł. i dla podmiotów 

nienależących do sektora finansów publicznych tj. klubów sportowych w wysokości 60.000,00 

zł. i przydomowych oczyszczalni w kwocie 30.000,00 zł. Wydatki majątkowe mają być na 

14.080.000,00 zł. i z tego będą wydatki przeznaczone na drogi w wysokości 9.850.000,00 zł., 

gospodarka ściekowa wód i ochrona wód 30.000,00 zł. montaż instalacji fotowoltaicznych 

2.230.000,00 zł. rewitalizacja obiektów na terenie gminy w wysokości 1.250.000,00 zł., 

zagospodarowanie przestrzeni publicznej w wysokości 660.000,00 zł. oraz rozwój ogólno 

dostępnej niekomercyjnej infrastruktury turystycznej nad jeziorem Chodeckim w wysokości 

60.000,00 zł.  Na tym zakończono. O opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. 

Pan Grzegorz Makowiecki przedłożył informację, iż opinia jest pozytywna. Głos zabrał radny 

Jerzy Stempczyński, powiedział, iż przypomina o małej kwocie przeznaczonej na 

stowarzyszenia sportowe, polecałby uwadze radnym, że jeśli będzie jakaś szansa nowelizacji 

budżetowej żeby pomyśleć o tym, tak samo o zagospodarowaniu wiatraka tym bardziej, że 580 

lat minie w przyszłym roku kiedy Władysław Warneńczyk na jesieni nadał prawa miejskie                  

w Chodczu. W związku z tym jubileuszem chce zwrócić uwagę żeby jakieś środki finansowe 

przeznaczyć na ten cel.  Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została 

poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXXV/240/21 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Chodecz na lata 2022-2033. 

 

              Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 

WPF Miasta i Gminy Chodecz na lata 2022-2033 poprosiła Panią Skarbnik. Pani Monika 

Matuszewska poinformowała, iż także 3 grudnia 2021r. dostaliśmy uchwałę nr 5/WPF/2021               

z RIO w Bydgoszczy w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia WPF Miasta 

i Gminy Chodecz na lata 2022-2033. Skład orzekający nr 10 przewodniczący pani Beata 

Piłatowska, członkowie Halina Strzelecka i Karol Bednarek uchwalili co następuje: 

zaopiniować pozytywnie projekt uchwały w sprawie WPF Miasta i Gminy Chodecz na lata 

2022-2033, zmiany które są w WPF dostosowane są do uchwały budżetowej na rok 2022. Na 

tym zakończono. Radni pytań nie mieli. O opinię została poproszona Komisja Budżetu                           
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i Finansów. Pan Grzegorz Makowiecki przedłożył informację, iż opinia jest pozytywna. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXXV/241/21 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia Gminnego Programu Profilaktyki                           

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2022. 

 

       Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały poprosiła 

Panią Kierownik MGOPS w Chodczu. Pani Katarzyna Jóźwiak poinformowała, iż termin 

ważności programów dotychczas obowiązujących w zakresie profilaktyki uzależnień upływa              

z dniem 31.12.2021 r. Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok jest kontynuacją przedsięwzięć                  

w obszarze profilaktyki zainicjowanych na terenie Miasta i Gminy Chodecz, systematycznie                                        

i konsekwentnie realizowanych w latach poprzednich. Został on opracowany zgodnie                             

z obligatoryjnymi zadaniami oraz potrzebami występującymi na terenie Miasta i Gminy 

Chodecz, co pozwoli na zajęcie się problematyką alkoholizmu i narkomanii w sposób 

zorganizowany i kompleksowy. Celem głównym Programu jest ograniczenie szkód 

zdrowotnych i zaburzeń życia rodzinnego, wynikających z używania alkoholu i innych 

substancji psychoaktywnych oraz zjawiska picia alkoholu, używania substancji 

psychoaktywnych i podejmowania innych zachowań ryzykownych przez dzieci i młodzież (np. 

niekontrolowane korzystanie z zaawansowanych technicznie urządzeń do wymiany danych). 

Na tym zakończono. O opinię została poproszona Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska. 

Radna Ewa Kwiatkowska przedłożyła informację, iż opinia jest pozytywna. Radni pytań nie 

mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXXIV/242/21 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego na rzecz 

członków gminnych Ochotniczych Straży Pożarnych. 

                    

             Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały poprosiła 

Panią Dorotę Grabczyńską. Pani Dorota poinformowała, iż zgodnie z ustawą  o ochronie 

przeciwpożarowej Rada Miejska ustala wysokości ekwiwalentu za udział w działaniu 

ratowniczym lub  szkoleniu pożarniczym członkom ochotniczej straży pożarnej, z tym że 

wysokość ekwiwalentu  nie może przekraczać 1/175 przeciętnego wynagrodzenia ogłoszonego 

przez Prezesa GUS w Dzienniku Urzędowym Rzeczpospolitej Polskiej ”Monitor Polski”. 

Proponowane w projektowanej uchwale stawki stanowią odpowiednio 77,33% z 1/175 

przeciętnego  wynagrodzenia i 37,12% z 1/175 przeciętnego wynagrodzenia, ramy te mieszczą 

się w wysokościach uchwalonych w ustawie. Na tym zakończono. Radni pytań nie mieli.                      

O opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Pan Grzegorz Makowiecki 

przedłożył informację, iż opinia jest pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały 

następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, 
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wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXXV/243/21 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków, które  nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2021 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.  

 

                    Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały 

poprosiła Panią Skarbnik. Pani Monika Matuszewska poinformowała, iż zgodnie z art.263 

ustawy o finansach publicznych organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego może 

podjąć uchwałę w sprawie wydatków niewygasających pod warunkiem posiadania środków na 

ich wykonanie w budżecie tego roku, w którym zostały zaplanowane. My taką uchwałę 

podejmujemy, ponieważ kilka inwestycji w tym roku nie zostało wykonanych do końca roku. 

Na tym zakończono. O opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Pan Grzegorz 

Makowiecki przedłożył informację, iż opinia Komisji jest pozytywna. Radni pytań nie mieli. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXXV/244/21 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie ułatwieniach w prowadzeniu handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników. 

 

             Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały poprosiła 

Panią Dorotę Grabczyńską. Pani Dorota poinformowała, iż zasadniczym celem dla którego 

zostanie podjęta uchwała w sprawie ułatwieniach w prowadzeniu handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników jest rozpowszechnianie sprzedaży bezpośredniej, zwiększenie 

dochodów w gospodarstwach rolnych poprzez promocję produktów lokalnych czy też 

regionalnych. Miejscem do prowadzenia handlu dla rolników i ich domowników będzie 

targowisko miejskie. Przedmiotem handlu mogą być tylko produkty rolne lub spożywcze oraz 

wyroby rękodzieła, które powinny być zgodne z wymogami zawartymi w odrębnych 

przepisach. Na tym zakończono. O opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. 

Pan Grzegorz Makowiecki przedłożył informację, iż opinia Komisji jest pozytywna. Radni 

pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana 

pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXXV/245/21 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 12 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radni nie zgłaszali interpelacji. 

 

Ad.13 Sprawy bieżące  i  wolne wnioski. 

 

Głos zabrała radna Anna Adryjańczyk powiedziała, iż kończy się ten rok nasz kalendarzowy                   

i chciała ze swojej strony żebyśmy chwilą refleksji i takiego z naszej strony szacunku, ponieważ 

odeszło od nas kilku sołtysów nieczynnych ale którzy pracowali na rzecz naszej gminy i jak 

wiadomo każdy człowiek po sobie zostawia ślad, nawet najskromniejszy ale chyba jest to 

właśnie takie na czasie żeby podziękować za to że jednak byli kiedyś z nami i pracowali na 

rzecz gminy i za to im podziękować. Przewodnicząca powiedziała, że przyłączają się do tych 

podziękowań. Głos zabrał radny Łuczak Roman spytał Burmistrza czy wiadomo coś w sprawie 

drogi powiatowej Chodecz Kłóbka Modlibórz. Burmistrz udzielił odpowiedzi, że poza 
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informacjami które podawał do publicznej wiadomości na sesjach jakiś nowych informacji nie 

ma. Głos zabrała radna Kwiatkowska Ewa. Powiedziała, iż w związku z tym, że zmieniły się 

granice administracyjne miasta Chodecz i dzielnica mieszkaniowa Chodeczek stała się teraz 

Chodeczem chciałaby prosić o postawienie znaków informujących o nazwie i o nazwie ulicy 

żeby każdy przyjeżdżający z zewnątrz wiedział gdzie się znajduje, na jakiej ulicy. Głos zabrał 

radny Stempczyński – chciał pozytywnie zwrócić uwagę na fakt remontu obiektów 

komunalnych tych starych kamienic w Chodczu, że to jest bardzo dobry kierunek. Obecnie trwa 

remont obiektu kamienicy na rogu Warneńczyka i alei Zwycięstwa, wcześniej też dokonano 

remontów innych dzięki temu Chodecz o wiele lepiej wygląda. Byłoby pięknie jakby 

odrestaurować jeszcze ten Dom Burmistrzów tzw. czy siedzibę burmistrzów przy ul. Kościelnej 

w związku z 580 rocznicą lokacji Chodcza do końca roku jakby się udało było by bardzo 

pięknie. Przewodnicząca zabrała głos, przekazała, że do rady wpłynęło bardzo dużo życzeń 

świątecznych, noworocznych od wojewody kujawsko-pomorskiego, od starosty, od rady 

powiatu, od szkół, od innych instytucji jak żłobek czy przedszkole, OSP. Za wszystkie 

serdecznie dziękuje i w imieniu rady i swoim życzy wszystkiego najlepszego w nowym roku 

dla radnych, dla pracowników gminy oraz dla wszystkich mieszkańców miasta i gminy 

Chodecz. Na tym zakończono.          

 

Ad.14 Zakończenie  obrad  sesji. 

 

        Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, iż zamyka obrady XXXV sesji Rady 

Miejskiej w Chodczu i dziękuje za przybycie radnym oraz pozostałym gościom. Sesja 

zakończyła się  o godz. 14:55. 

 

 

 

 

                                                                                Przewodniczący  

                                                                                Rady Miejskiej 

 

                                                                                 Anna Twardowska 
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